
Årsmötesprotokoll för Kista FK
Datum: 2024-03-21
Plats: I gamla lokalen på Helsingörsgatan 28 i Kista!
Närvarande: 7 personer på plats vid själva årsmötet. Mötet inleddes med en uppskattad 
bildvisning från Rwanda av Jinghong Sundell, 9 personer närvarade under bildvisningen.

§1. Kista Fotoklubbs ordförande Kai-Uwe Och öppnade mötet.
§2. Mötet ansåg årsmötet behörigt utlyst.
§3. Dagordningen godkändes.
§4. Kai-Uwe Och valdes till mötesordförande och Magnus Wedberg till mötessekreterare.
§5. Tonny Olsson valdes till justeringsman och tillika rösträknare.
§6. Styrelsens verksamhetsberättelse. Godkändes.
§7. Resultaträkningen presenterades ej ty ingen ekonomisk aktivitet har ägt rum, men detta 
godkändes ändå.
§8. Revisorerna har inga åsikter om den icke existerande ekonomiska verksamheten.
§9. Mötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret.
§10. Motioner: Inga motioner har inkommit till årsmötet.
§11. Budgeten för år 2024 fastställdes. Eftersom den ekonomiska aktiviteten avvecklats har inget 
konkret budgetarbete skett och budget/resultat är därför satt till 0.
§12. Fastställande av årsavgift för år 2024 fastslogs. Beslut: ingen avgift (0 kr).
§13. Kai-Uwe Och valdes som ordförande för 1 år.
§14. Val av styrelseledamöter. Magnus Wedberg och Lars Forsgren återvaldes.
§15. Val av 2 revisorer och 1 revisorssuppleant för vardera 1 år. Beslut:

Revisorer: Omval: Peter Mustel.
Omval: Jing-Hong Sundell.

Revisorssuppleant: Omval: Lars Forsgren.
§16. Magnus Wedberg och Peter Mustel valdes till valberedare för kommande år. 
Sammankallande: Magnus Wedberg.
§17. Övriga frågor.

 Månadens Bild-resultatet presenterades, för första gången utan en konkret prisutdelning 
(på grund av avvecklad ekonomi/budget). I år vann Tonny Olsson en fullständigt 
förkrossande seger med 26 poäng, framför tvåan Rickard Göransson (fem poäng) och 
Kai-Uwe Och (tre poäng).

 Kai-Uwe önskade ändra datumet i juni, när han är ansvarig, från 15 juni till 16 juni. Mötet 
biföll detta.

 Styrelsen vill informera om att den nästa årsmöte avser att föreslå ändringar i stadgarna, 
för att få bort alla skrivningar om ekonomi och revision, eftersom ingen ekonomisk 
aktivitet längre förekommer. Även minimiantalet styrelseledamöter bör minskas från fem 
till tre.

§18. Mötet avslutades 21:16 (25 minuters längd).

Vid protokollet:

_______________________________
Magnus Wedberg

Protokollet justeras:

_______________________________
Tonny Olsson


